

《单词百科:waveforms是什么意思?waveforms怎么发音?waveforms的解释和用法》

英语单词waveforms是什么意思?waveforms怎么读?waveforms怎么发音?简答网为您整理了waveforms的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



waveforms怎么读

waveforms的读音:[we vf zm]

waveforms的意思

1、n.[物][电子] 波形（ waveform的复数 ）；

waveforms的双语例句

1、The resulting waveforms depend upon the amplitudes, wavelengths, and timing of the incoming waves.

形成的波的形式取决于到来的各波的振幅、波长和同步状况。

2、Such manipulation can sometimes distort complex waveforms, obscuring identification of events.

这种作法有时会使复杂的波形畸变,模糊了同相轴的识辨标志。

3、The waveforms of no-load electromotive force (EMF) and output torque are calculated as well.

计算了这种新型电机的空载电势波形和输出转矩波形。

4、Figure 3 : FET circuit, with waveforms.

图3:分流电路及其波形。

5、The current waveforms are superimposed on the angular unsaturated phase inductance.

电流波形将会在电感的角度不饱和阶段。

6、Codes used in phase coded pulse compression waveforms suffer from Doppler mismatch.

相位编码信号对多普勒敏感,不能很好地实现脉冲压缩。

7、Objectives To evaluate the fetal blood flow velocity waveforms (FVWs) in relation to the perinatal outcomes.

目的探讨胎儿血流速度 波型
与围产儿结局的关系及高危妊娠胎儿缺氧时血液动力学变化的特点。

8、The simulation that the distortion and phase displacement of the ANN output waveforms are very tiny.

仿真结果证实,该系统所测出的各项参数与实际值的相移和畸变非常小,且系统的结构简单,计算量小。

9、In addition, Hammer Call Analyzer displays waveforms and the Stream Quality Signature for any call.

此外, HammerCallAnalyze能为任何的呼叫显示波形和流的品质签名。

10、From these waveforms, a sequence of numbers may be written which correspond to the given waveforms.

从波形图可以写出与给定波型相符合的数字序列.

11、Discrete convolution is applied to verify the properties of convolution of two continuous waveforms.

以离散回旋积验证两连续波形回旋积之特性.

12、These drain-source voltage waveforms can be theoretically distinguished into typical elements.

这些漏源极电压波形能用典型的理论来描述.

13、Dynamic magnetic performance of the core and the waveforms of the cell circuit are measured.

最后给出了动态磁性能测量结果及组元电路主要波形.

14、However, conditions are never ideal in practice, so these waveforms are often distorted.

然而, 实际中的情况并不理想, 电压、电流波形常有畸变.

15、Represents various signal waveforms. Type of signal wave can be specified.

表示各种信号波形. 可指定波形类型.

以上是简答网为您整理的waveforms怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于wa

veforms的用法、w

aveforms的释义、waveforms的相关详

情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/waveforms>